
 

PROTOKÓŁ  NR V/2011 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 marca 2011r. 

 

odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu. Na ogólną liczbę 

14  radnych  w sesji udział wzięło 14 radnych. Ponadto w sesji udział wzięli : Komendant Powiatowy 

Policji w Środzie Wlkp., pracownicy Urzędu Gminy, sołtysi i mieszkańcy gminy. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu sołtysów Nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości.  

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Następnie przedstawiła porządek obrad. 

 

Porządek obrad przewiduje : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie roczne z działalności oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2010 

6. Informacje Wójta Gminy. 

7. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

8. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

w miejscowości Pigłowice, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Zaniemyśl na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej, 

e) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy w roku 2012 środków 

stanowiących fundusz sołecki,  

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2011 rok,  

g) w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Michałem 

Marciniakiem 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Radny Werner Dariusz – złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

oznaczonego 8d) tj. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Zaniemyśl na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej, radny uzasadniając złożony 

wniosek powiedział, że uchwała ta jest nieprecyzyjna, niezgodna z obowiązującymi przepisami i naraża 

Gminę Zaniemyśl na straty finansowe i majątkowe 

Wójt – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr  IV/26/2011 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 lutego 2011 roku w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy Zaniemyśl oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 

podróży służbowych chodzi oto, że w zapisie tej Uchwały nie ma zapisu bardzo ważnego, aby mogły 

być pokrywane koszty używania do celów służbowych samochodów niebędących własnością Gminy 

tzn. „ w  przypadku   przejazdu w  podróży  służbowej pojazdem samochodowym niebędącym 

własnością gminy, radnemu przysługuje zwrot kosztów przejazdu w wysokości iloczynu przejechanych 



 

kilometrów i obowiązującej stawki za jeden kilometr przebiegu określonej w Rozporządzeniu Ministra 

Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 roku w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania 

zwrotu kosztów używania  do  celów   służbowych  samochodów  osobowych,  motocykli i 

motorowerów nie będących własnością pracodawcy”. Zabrakło w uchwale zapisu odnoszącego do 

powyższego Rozporządzenia. 

 

Wójt – również zaproponował wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl na nieruchomość stanowiącą własność 

osoby fizycznej,  
 

Głosowanie za wnioskiem radnego Dariusza Wernera – „za” wycofaniem projektu uchwały 13 

radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu” 

 

Głosowanie za wnioskiem Wójta – 14 radnych (jednogłośnie) „za” wprowadzeniem projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Alina Frąckowiak odczytała porządek obrad po zmianie : 

1 Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie roczne z działalności oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2010 

6. Informacje Wójta Gminy. 

7. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

8. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w 

miejscowości Pigłowice, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno, 

d) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy w roku 2012 środków 

stanowiących fundusz sołecki,  

e) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2011 rok,  

f) w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Michałem 

Marciniakiem, 

g) sprawie zmiany Uchwały Nr  IV/26/2011 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 lutego 2011 roku 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy Zaniemyśl oraz należności z 

tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie – porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie tj. „za” 

porządkiem obrad było 14 radnych  

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

Radni nie wnieśli uwag do Protokołu Nr IV z sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 lutego 2011r., w 

wyniku głosowania Protokół został przyjęty jednogłośnie tj. 14 głosami „za”.  

 

Ad.5. Sprawozdanie roczne z działalności oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2010 



 

przedstawił  Komendant Powiatowy Policji w Środzie Wlkp. mł. insp. Paweł Wawrzyniak – 

sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu - pobierz  

 

Komendant Policji - zauważa,  że na terenie Gminy Zaniemyśl jest potrzeba większej ilości 

policjantów, dwóch dzielnicowych z pewnością jest za mało, szczególnie w godzinach wieczorowo – 

nocnych, co najmniej 4 dni w tygodniu, patrol powinien być na terenie Gminy,  

Przewodnicząca powiedziała, że  liczymy na oddziały prewencyjne w okresie letnim  

 

Przewodnicząca zarządziła 5 - cio minutową przerwę  

 

Ad.6. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo  

 

Zebrania sołeckie  

Od ostatniej sesji Rady Gminy Zaniemyśl tj. od 28 lutego br. odbyły się cztery zebrania sołeckie 

dotyczące wyboru nowych władz w sołectwach i tak z dniem 1 marca br. w sołectwie Brzostek sołtysem 

została wybrana Pani Barbara Szczepańska, dnia 3 marca br. w sołectwie Polwica wybrano nadal Panią 

Teresę Nowak, dnia 4 marca odbyło się zebranie w sołectwie Pigłowice gdzie ponownie wybrano Pana 

Jana Sochę, ostatnie zebranie sołeckie odbyło się w sołectwie Mądre, w tym sołectwie również 

ponownie sołtysem została Pani Cecylia Nowak. 

Wszystkim Paniom i Panom sołtysom wybranym w tegorocznych wyborach Wójt złożył gratulacje oraz 

życzył satysfakcji z pełnionej funkcji.  

Wszystkie wnioski z zebrań sołeckich są w Urzędzie obecnie analizowane, część tych wniosków 

mieszkańców zostanie zrealizowana w tegorocznym budżecie, wnioski dotyczące Powiatu, a konkretnie 

Zarządu Dróg Powiatowych zostały spisane i wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych. Ponadto w 

związku ze złożoną interpelacją  radnego Dariusza Wernera na poprzedniej sesji dotycząca drogi 

wojewódzkiej, naprawa, remont drogi na odcinku  Zaniemyśl – Śrem, zostało przesłane pismo z Urzędu 

do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu.  

 

Bieżące informacje 

 od dnia 28 marca br. rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Zaniemyśl kontrola Najwyższej Izby 

Kontroli dot. wypełniania zadań Gminy w zakresie gospodarki ściekowej.  

 zgodnie z Zarządzenie Wojewody Wielkopolskiego wybory uzupełniające do Rady Gminy 

Zaniemyśl wyznaczone zostały na dzień 15 maja 2011r.  – wybór jednego radnego w trzy – 

mandatowym okręgu wyborczym Nr 4, obwód Nr 2 obejmujący wieś Zaniemyśl ulice: Pl. 

Berwińskiego, Poznańska, Działkowa, Kilińskiego, Sienkiewicza, Chłapowskiego, Dworcowa, 

Jackowskiego, Kasprzaka, Kochanowskiego, Libelta, Marcinkowskiego, Mickiewicza, Nowa, 

Słowackiego, Wawrzyniaka, Wyzwolenia, Śremska, Armii Krajowej, Ogrodowa, Reymonta, 

Norwida, 

 na sesji rady Powiatu Średzkiego w dniu 29 marca 2011r. podjęta zostanie uchwała „ w sprawie 

ustanowienia Regulaminu wykonywania i finansowania zadania pod nazwą Likwidacja wyrobów 

budowlanych zawierających azbest na terenie Powiatu Średzkiego w 2011 roku. Po uchwaleniu 

Regulaminu ukażą się pełne informacje w środkach masowego przekazu oraz na stronach 

internetowych Starostwa i Gminy Zaniemyśl, podstawowe założenia to od 1 kwietnia do 31 maja 

br. w Urzędzie Gminy będą przyjmowane wnioski o likwidację tych materiałów zawierających 

azbest, podpisanych przez wszystkie osoby będące współwłaścicielem nieruchomości, a więc 

jeżeli właścicieli nieruchomości jest więcej niż jedna osoba, wniosek muszą podpisać wszyscy. 

W załączeniu do wniosku dostarcza się kserokopię dokumentu potwierdzającego tytuł prawny do 

nieruchomości. W przypadku niewykorzystania środków we wnioskach złożonych w 



 

powyższym okresie ( dla Gminy Zaniemyśl jest to kwota 18.133,34 zł. ) będzie dopuszczone 

składanie wniosków w Starostwie Powiatowym do 31 sierpnia br. Wnioski mogą składać osoby 

fizyczne również firmy i zakłady oraz wszyscy prowadzący działalność gospodarczą ( w ubiegłym roku 

wnioski mogły składać tylko osoby fizyczne ), dotacja udziela jest w wysokości 100% ale tylko i 

wyłącznie za demontaż, przewóz i unieszkodliwienie tych wyrobów. Kwota pomocy nie może 

przekroczyć 4 tys. zł., powyżej kwoty 4 tys. zł. wykonawca obciąży wnioskodawcę tzn. właściciela 

nieruchomości. W Urzędzie Gminy Zaniemyśl sprawa zajmuje się Pan Krzysztof Krzeszowski – Referat 

Infrastruktury. 

 

Informacja  z przeprowadzonych przetargów i realizowanych robót  

 Kanalizacja Zwoli II etap – inwestycja jest realizowana, termin realizacji tj. 31 sierpnia 2011r.,  

 ”Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Zaniemyślu: Urząd Gminy, 

Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji, Izba Pamięci, Strażnica OSP” – roboty rozpoczęto, 

termin wykonania inwestycji również 31 sierpnia 2010 r.,  

 „Przebudowa drogi gminnej Wyszakowo - Mądre etap I” – w dniu dzisiejszym wytyczne są 

szerokości jezdni przez geodetów, roboty rozpoczęto, termin realizacji do 30 czerwca 2011 r.,  

 po wykonaniu budowy drogi Wyszakowo – Mądre etap I nastąpi budowa ulicy Jodłowej w 

Zaniemyślu  

 

Informacje z zakresu Zakładu Gospodarki komunalnej 

W okresie między sesjami Rady Gminy Zaniemyśl Zakład ogłosił dwa przetargi : 

 modernizacja sieci wodociągowej w Zaniemyślu, ul. Raczyńskiego, odcinek 800 m, przetarg 

został ogłoszony  rozstrzygnięcie nastąpi dnia 29 marca br., a wykonanie zadania do 30 maja 

2011r. Na tym odcinku jest wodociąg azbestowy, wymiana na rury PCV, 

 zadanie pn. dostawa oleju napędowego do Zakładu Gospodarki Komunalnej, termin 

rozstrzygnięcia przetargu 30 marzec br., 

 ponadto Zakład usunął awarię sieci wodociągowej w Zaniemyślu przy ul. Raczyńskiego i ul. 

Kochanowskiego, wykonał 3 nowe przyłącza wodociągowe i zmodernizował pozostałe w 

Zaniemyślu przy ul. Jodłowej, wymienił złoża filtracyjne w Stacji uzdatniania wody w Polwicy, 

wykonywał jak zawsze prace porządkowe na terenie Gminy, 

 „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez rewitalizację terenów zielonych w 

ciągu ul. Raczyńskiego w Zaniemyślu” – wykonawca prac dokonał „prześwietlenia” 

istniejącego drzewostanu, kolejne prace rozpoczną się w połowie maja br. rozpoczną się prace 

związane z oświetleniem tego rejonu następnie prace drogowe, a konkretnie utwardzenia środka 

kostką z poz – bruku, nastąpi przerwa, po   Zaniemyskich Bitew Morskich rozpoczną się kolejne 

prace – nowe nasadzenia, zasianie nowej trawy, terminem wykonania do 31 sierpnia 2011 r.  

 

Informacje z zakresu oświaty  

 w ramach ogłoszonego przetargu nieograniczonego na wymianę pokrycia dachowego w Szkole 

Podstawowej w Śnieciskach w określonym terminie do dnia 28 lutego 2011r. wpłynęło 7 ofert. 

Wszystkie oferty spełniały wymogi określone w specyfikacji istotnych warunków zamówienia, 

stąd z postępowania nie wykluczono i nie odrzucono żadnych ofert. Rozpiętość cenowa ofert : to 

kwota brutto od 104.579,14 zł. do  125.512,41 zł. Do realizacji zadania zgodnie z ustalonym 

kryterium cena 100 % wybrano ofertę firmy z Gniezna z ceną 104.579,14 zł. brutto. W dniu 21 

marca 2011r. podpisano z wykonawcą umowę. Zadanie wykonywane będzie w okresie wakacji 

szkolnych, 

 w dniu 8 marca 2011r. ogłoszono przetargi  w formie zapytania o cenę na roczne dostawy do 

jednostek oświatowych środków czystości i artykułów biurowych. Termin składania ofert  do 25 

marca 2011r. a rozstrzygnięcie przetargu i podpisanie umów – do 31 marca 2011r., 



 

 przygotowywany jest wniosek do MEN o zwiększenie subwencji oświatowej w 2011r.  na 

realizację wymiany pokrycia dachowego w Szkole Podstawowej w Śnieciskach. Wniosek wraz z 

niezbędnymi dokumentami skierowany zostanie do MEN w terminie do 31 marca 2011r. 

 

Informacje o zmianach w mieniu komunalnym 

 

 w dniu 11 marca br. podpisano akt notarialny dotyczący nieodpłatnego  przejęcia nieruchomości  

wchodzącej w skład Zasobu Własności Rolnych Skarbu Państwa,  stanowiącej Wyspę Edwarda 

na jeziorze Raczyńskim.  Skarb Państwa reprezentował Krzysztof Urbaniak – Dyrektor Agencji 

Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. Przejęcie obiektu protokołem zdawczo – odbiorczym 

nastąpiło w dniu 15 marca 2011r.  Po wielu latach starań  „Wyspa Edwarda” stała się własnością 

Gminy Zaniemyśl. Z uwagi na zły stan obiektów znajdujących się na Wyspie do czasu 

wykonania niezbędnych inwestycji i remontów Wyspa nie będzie dostępna dla zwiedzających. 

Czas wykonania tych prac uzależniony będzie od uzyskania niezbędnych pozwoleń i  uzgodnień 

z Konserwatorem Zabytków, a przede wszystkim od wygospodarowania środków finansowych 

potrzebnych do wykonania tych prac. Po ich przeprowadzeniu „Wyspa Edwarda” będzie 

obiektem dostępnym zarówno dla mieszkańców Gminy Zaniemyśl jak i przyjezdnych. Na dzień 

dzisiejszy Gmina posiada niezbędne dokumenty od Żeglugi Bydgoskiej dotyczące promu, 

wstępnie uzgodniono zatrudnienie osoby, która ma uprawnienia na eksploatację promu, pływanie 

tym promem, od 1kwietnia br. zostanie zawarta z tą osoba umowa zlecenie -  przepływanie 

promem pod potrzeby remontowe, inwestycyjne, osoba ta również będzie wykonywała prace 

porządkowe na terenie Wyspy, uzgodniono ponadto termin przyjazdu Architekta, który wstępnie 

zapozna się ze stanem obiektów i całego terenu, następnie będzie spotkanie z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków, po wszystkich uzgodnienia będą mogły być zlecane kosztorysy czy 

niezbędne   dokumentacje.   W  pierwszej kolejności zostanie  wykonana  gospodarka  ściekowa 

( ścieki rurami po dnie jeziora będą tłoczone do układu kanalizacji sanitarnej ), dokumentacja 

została zakupiona z Agencji Nieruchomości,  zostanie zmieniony tylko inwestor , zostanie 

ogłoszony przetarg. Toczą się rozmowy z Wielkopolską Spółką  Gazową w sprawie przyłącza 

gazu ( częściowe ogrzewanie obiektów ), 

 w dniu 15 marca 2011r. przeprowadzone zostały rokowania na sprzedaż trzech domków typu 

„BRDA” będących własnością Gminy Zaniemyśl, posadowionych na działce przy ul. Plażowej 

w Zaniemyślu, dzierżawionej od Banku Spółdzielczego Kórnik. Do udziału w rokowaniach 

wpłynęło jedno zgłoszenie, w którym zaoferowano kwotę za przedmiotowe domki  w wysokości 

21.000,00zł., w wyniku rokowań uzyskano kwotę 22.000,00zł. Umowa sprzedaży została 

podpisana w dniu 22 marca 2011r.  

 

Wydane zarządzenia: 

 w dniu 17 marca br. wydano Zarządzenie Nr 23 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy. Zarządzenie dotyczy wydzierżawienia na okres 10 lat nieruchomości o pow. 20m
2
, 

położonej w Zaniemyślu, stanowiącej część działki oznaczonej numerem geodezyjnym 787/5. 

Stawka rocznego czynszu dzierżawy wynosi 746,40zł. netto  i będzie corocznie waloryzowana o 

średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług. Oprócz czynszu na dzierżawcy ciążyć będzie 

obowiązek podatku od nieruchomości. Uchwała Rady Gminy w przedmiotowej sprawie została 

podjęta w dniu 28 lutego 2011r.,  

 w dniu 17 marca br. wydano Zarządzenie Nr 24 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wynajęcia w drodze bezprzetargowej w miejscowości Czarnotki. Zarządzenie 

dotyczy wynajęcia na okres 10 lat lokalu użytkowego mieszczącego się w budynku strażnicy w 

miejscowości Czarnotki. Biorąc pod uwagę zobowiązania  przyszłego Najemcy do poczynienia 

nakładów w przedmiocie najmu, stawkę miesięcznego czynszu pozostawiono na 

dotychczasowym poziomie tj. 221,31zł. miesięcznie plus podatek VAT wg obowiązujących 

stawek. Stawka czynszu będzie corocznie waloryzowana o średnioroczny wskaźnik cen towarów 

i usług konsumpcyjnych. Oprócz czynszu na dzierżawcy ciążyć będzie obowiązek podatku od 

nieruchomości. Ponadto Najemca ponosi również koszty eksploatacji tj. koszty energii 



 

elektrycznej, koszty ogrzewania, zużycia wody, odprowadzania nieczystości, itp.  Najemca na 

okres trwania umowy będzie miał obowiązek ubezpieczać obiekt.,  

 

 w dniu 22 marca br. wydano Zarządzenie Nr 25 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego koparko – ładowarki typu Ostrówek. Cena wywoławcza 

6.000,00zł. brutto. (ustalona przez rzeczoznawcę). Przetarg odbędzie się  w dniu 6 kwietnia 

2011r.  o godz. 10
00

 w Urzędzie Gminy Zaniemyśl. Warunkiem przystąpienia do przetargu jest 

wpłacenie wadium w wysokości 500,00zł.  na konto Gminy Zaniemyśl w terminie do 5 kwietnia 

2011r.  Ogłoszenie o przetargu znajduje się na tablicach ogłoszeń Urzędu Gminy i Zakładu 

Gospodarki Komunalnej,  ponadto umieszczone zostało na stronie internetowej Urzędu.  

Koparko – ładowarkę można oglądać w Zakładzie Gospodarki Komunalnej  w dniach pracy w 

godz. od 8
00 

- 14
00

.   

 

Informacje z zakresu rolnictwa 

 do  31 marca br. w Referacie Rolnictwa producenci rolni mogą składać wnioski    o zwrot 

podatku akcyzowego zwartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej.   Do wniosku należy dołączyć oryginały faktur VAT dokumentujące zakup oleju 

napędowego w okresie  od 1 września 2010r. do 28 lutego 2011r.  Wnioski złożone po terminie 

nie będą mogły być zrealizowane. Druki wniosków dostępne są                                                                                                                            

na stronie internetowej Ministerstwa  Rolnictwa oraz  w Referacie Rolnictwa Urzędu Gminy 

pokój 208, 

 w dniu 3 kwietnia 2011r. przeprowadzone zostaną wybory do Walnego Zgromadzenia Izby 

Rolniczej. Prawo wyborcze mają członkowie Izby, którymi są: podatnicy podatku rolnego, 

podatnicy podatku dochodowego z działów specjalnych produkcji rolnej oraz członkowie 

rolniczych spółdzielni produkcyjnych  posiadających w nich wkłady gruntowe.  W Gminie 

Zaniemyśl przygotowany będzie jeden lokal wyborczy  w   GOK i R, czynny  w godzinach od 

8
oo

 – 18
oo 

.  Okręgowa Komisja Wyborcza Nr 194 w Zaniemyślu  zarejestrowała  dwóch 

kandydatów, w osobach Pan Andrzej Kowarz zam. Pigłowice i Pan Łukasz Kałużny zam. 

Potachy.  Wybieranych będzie dwóch delegatów.    

 

Ad 7. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy  

radny Hypki Leszek – zapytał Wójta „ czy jest coś, wiadomo na temat funduszy w sprawie czyszczenia 

kanałów Maskawy i Miłosławki i czy na dzień dzisiejszy są wszystkie przepusty otwarte, bo w rejonie 

Mądre kanał jest dość wysoki jeden i drugi, wody słabo schodzą z zalanych pól”  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał : 

 

8a – projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Pigłowice przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/30/2011  jednogłośnie co stanowi 

załącznik   Nr 4  do niniejszego protokołu 

 

8b – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno przedstawiła Pani 

Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/31/2011  

za – 13 radnych,  

wstrzymujący – 1 radny 

co stanowi załącznik   Nr 5  do niniejszego protokołu 

 



 

8c – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Łękno przedstawiła Pani Barbara 

Cukrowska, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/32/2011   

za – 13 radnych,  

wstrzymujący – 1 radny 

co stanowi załącznik   Nr 6  do niniejszego protokołu 

 

8d – projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy w roku 

2012 środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy  

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/33/2011   

za – 13 radnych,  

wstrzymujący – 1 radny 

co stanowi załącznik   Nr 7  do niniejszego protokołu 

 

8e – projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2011 rok przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/34/2011  jednogłośnie co stanowi 

załącznik   Nr 8  do niniejszego protokołu 

 

8f – projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

Michałem Marciniakiem  przedstawiła Pani Alina Frąckowiak, Przewodnicząca Rady Gminy 

Zaniemyśl  

Przewodnicząca powiedziała, że na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy Zaniemyśl, Rada 

Gminy na podstawie zgromadzonego materiału zapoznała się ze sprawą wyrażając jednogłośnie pogląd, 

że podstawą zamiaru rozwiązania stosunku pracy są zdarzenia związane z wykonywaniem mandatu 

radnego, w takim przypadku zgodnie z art. 25 ust. 2 ustawy samorządzie gminnym Rada odmawia 

rozwiązania stosunku pracy  choć głosowanie uchwały winno odbywać się zgodnie z przekonaniem 

radnych. Przewodnicząca zapytała czy przed odczytaniem projektu uchwały ktoś chce zabrać głos, 

poprosiła o zwięzłość wypowiedzi. 

Głos zabrała Pani Edyta Wereszczyńska, pełnomocnik pracodawcy Pana Marciniaka, powiedziała 

„ w związku z tą uchwałą oraz w związku z faktem, że zaistniały nowe okoliczności towarzyszące temu 

zdarzeniu pozwolę sobie uzupełnić niniejszy wniosek. Tak jak we wniosku, który został złożony już 

wcześniej w dniu 7 marca br. zostały podane okoliczności, które absolutnie w przekonaniu pracodawcy 

nie mają związku z wykonywaniem funkcji radnego, tak jak zostało zresztą w tym wniosku uzasadnione,  

dlatego, że podstawą do rozwiązania stosunku pracy były okoliczności związane z niewykonywaniem i z 

niewłaściwym wykonywaniem obowiązków pracowniczych, wiązały się tu z jednoznacznie z utratą 

zaufania przez pracodawcę oraz w stosunku do Pana Marciniaka oraz jakby podstawą do rozwiązania i 

do wypowiedzenia stosunku pracy były okoliczności związane z tym iż Pan Marciniak nie wykazywał 

wystarczających umiejętności organizacyjnych w zarządzaniu podległymi pracownikami. W dniu 24 

marca br. pojawiły się nowe okoliczności w postaci tego, że Pan Marciniak wystosował pismo zarówno 

do pracodawcy jak i niestety do podmiotu zewnętrznego, w którym poza krytyką dotychczasowego 

stanowiska i postępowania swojego pracodawcy przekazał, niestety podkreślam tutaj, podmiotowi 

trzeciemu, który jest kompletnie niezwiązany z pracodawcą w żaden sposób, a już tym bardziej z Panem 

Marciniakiem mało tego w tym momencie cały czas jest to podmiot konkurencyjny, przekazał 

informacje, które są informacjami handlowymi, na dowód tego dołączył zarówno jakby pismo, które 

zostało wystosowane i do pracodawcy i do podmiotu trzeciego oraz te informacje handlowe, o których 

mówię. Tymi informacjami handlowymi jest realizacja wyników sprzedażowych za określone okresy 

roku 2010. Ponieważ to pismo i informacje handlowe stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa i są 

dokumentami poufnymi, to postępowanie pana Marciniaka ewidentnie wskazuje na to, że działa on 

sposób, który godzi w dobro interesów pracodawcy i jest nielojalny w stosunku do pracodawcy, mało 



 

tego zgodnie z istniejącą linią orzeczniczą Sądu Najwyższego można spokojnie uznać, że już mniejsze 

przewinienia w postaci przekazywania osobom postronnym informacji stanowiących tajemnicę 

handlową i tajemnice przedsiębiorstwa pracodawcy stanowią czyn, który kwalifikuje się nawet pod 

zwolnienie dyscyplinarne, pomijam fakt, że stanowi to również wypełnienie przesłanek czynu 

nieuczciwej konkurencji, jak gdyby w tym temacie chcieliśmy uzupełnić nasz wniosek i jeszcze raz 

zawnioskować o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Panem Marciniakiem, nie stanowi to 

absolutnie związku z wykonywaniem przez Pana Marciniaka funkcji radnego, a zatem nie wypełnia 

negatywnej przesłanki do art. 25 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, dziękuję” 

Głos zabrał radny Marciniak Michał – powiedział „Szanowni Państwo, pozwolę się odnieść do tego 

co zostało tu przed chwilką powiedziane przez Panią pełnomocnik, nie mogę zostać bierny wobec takich 

oszczerstw kierowanym pod moim adresem, ponieważ to jest nieprawdą, że ja skierowałem dane do 

podmiotu zewnętrznego  ponieważ w tym momencie Firma PharmaSwiss jest na etapie przejmowania 

przez Firmę Valeant i w tym momencie, poczułem, że jestem w obowiązku poinformować nowych 

zwierzchników, moich przełożonych o zaistniałem sytuacji, z dniem 1 kwietnia Firma Valeant stanie się 

właścicielem Firmy PharmaSwiss, notabene generalnie jest to okres przejściowy bo Firma fizycznie już 

została przejęta, ponieważ wszelkie inne formalności zostały dokonane, jest proces w tym momencie 

przejmowania pracowników, pracownicy jeżdżą do Firmy Valeant Podpisują listy intencyjne, i proszę w 

ten sposób nie mówić, że przekazałem informacje podmiotowi konkurencyjnemu, ponieważ Firma 

Valeant od dnia 1 kwietnia jest właścicielem Firmy PharmaSwiss i o tym szeroko publikują różnego 

środki masowego przekazu, jest to w Internecie, mediach, także proszę w ten sposób nie mówić,  poza 

tym chciałem  zaznaczyć, że pracuję w tej Firmie od ponad 3 lat, tworzyłem ją od podstaw, byłem 

przedstawicielem następnie byłem kierownikiem sprzedaży i nie było żadnych problemów z moimi 

przełożonymi do momentu kiedy poinformowałem, że pełnię mandat radnego, od tego momentu zaczęły 

się pod moim adresem działania mające znamiona mobbingu różnego rodzaju dyskryminacji włącznie z 

tym, że Pan Prezes powiedział – albo kariera polityczna albo kariera w farmacji, dziękuję” 

Głos zabrała Pani Edyta Wereszczyńska „ musze się odnieść, dlatego, że Pan radny przedstawił 

informacje, które są absolutnie nieprawdziwe, dlatego, że proszę Państwa, proszę zwrócić uwagę na 

jedną rzecz, należy zauważyć, że to o czym Pan mówi, czyli sytuacja kiedy Firmy SA na etapie negocjacji 

są to cały czas podmioty odrębne, do tego żeby doszło do sytuacji przejęcia pracownika, nawet przejęcia 

pracowników muszą być spełnione pewne przesłanki, które może tutaj potwierdzić obecny Pan mecenas, 

mianowicie zgodnie z art. 23
1 

Kodeksu Pracy, pracodawca przejmujący i obecny dotychczasowy 

pracodawca musi poinformować swoich pracowników na co najmniej 30 dni przed zamiarem przejęcia 

spółki, o tym że taka rzecz będzie się działa, to o czym Pan mówi Panie radny, to jest sytuacja, która 

dzieje się na etapie europejskim międzynarodowym, w Polsce te przepisy nie mają absolutnie żadnego 

znaczenia, dlatego, że w Polsce to są cały czas odrębne podmioty, mało tego sytuacja, która dzieje się 

na rynku międzynarodowym wcale nie musi mieć, jak gdyby, odzwierciedlenia na rynku Polskim, dopóki 

w KRS – sie to są dwa odrębne podmioty to niestety skierował Pan swoje wystąpienie do podmiotu, 

który jest podmiotem postronnym  dodatkowo pragnę podkreślić jeszcze jedną rzecz, podmioty polskie są 

podmiotami odrębnymi, tutaj ich majątki i ich działalność gospodarcza są zupełnie oderwane od siebie, 

do tej pory one konkurowały, dopóki jakby nie zostały podjęte kroki żadne formalne, a tak się nie stało 

na gruncie prawa polskiego to informacje jakie Pan przekazał stanowią bardzo poważne naruszenie 

obowiązku lojalności w stosunku do pracodawcy, dlatego że jak gdyby pozwalały podmiotowi 

konkurencyjnemu zorientować się jak wygląda sytuacja podmiotu, który chce przejąć ewentualnie, tak, 

tak jak powiedziałam ta sytuacja jeszcze nie miała miejsca, ona nawet nie jest rozpatrywana na gruncie 

polskim, jest rozpatrywana na gruncie europejskim i na gruncie światowym, tutaj w Polsce wg 

przepisów prawa polskiego to są dwa odrębne podmioty i długo jeszcze będą takowymi, bo po pierwsze 

muszą być spełnione przesłanki, które pozwolą poinformować pracowników w odpowiedni sposób o 

ewentualnym zamiarze przejęcia, a następnie musi zostać dokonana cała procedura rejestracyjna i 

związana z likwidacją podmiotu, który w tym momencie jest, proszę nie odnosić się teraz w sposób 

emocjonalny do tego co powiedziałam dlatego, że to są fakty, stwierdzam fakty prawne, które mają 

miejsce i niestety informacje, które Pan być może ma, albo być może Pan przypuszcza, że one są nie 

mają związku z sytuacją faktyczną i prawną, i przypominam jeszcze jednocześnie, że państwo muszą 

odnosić się nie do swoich przekonać jakby to mogło wyglądać tylko do tego jak sytuacja faktyczna i 

prawna ma obecnie miejsce, ona ma miejsce dokładnie tak  jak powiedziałam, a na potwierdzenie tego 



 

przekażę za chwileczkę na Państwa ręce zarówno nasz wniosek pracodawcy o uzupełnienie tego stanu 

faktycznego jak również dokumenty, które zostały wysłane przez Pana radnego do podmiotu 

konkurencyjnego, dziękuje”  

Przewodnicząca podziękowała za wypowiedź 

Radny Marciniak Michał – „chciałem tylko powiedzieć, że w dniu 1 lutego br. zostało wysłane 

oficjalne pismo dyrektora pana Pawła Mirowskiego, w którym było zawarte, że Firma zostaje przejęta 

przez Firmę Valeant zgodnie z tym co powiedziała Pani pełnomocnik, że pracodawca ma obowiązek 30 

dni wcześniej poinformować, tak się stało dnia 1 lutego br. dzisiaj mamy dzień 28 marca, tak więc 

wszystkie formalności zostały zachowane” 

Pani Edyta Wereszczyńska – „Pan myli pojęcia, Panie Marciniak, to jest wprowadzanie w błąd 

obecnych niestety, muszę zareagować na to, dlatego, że wówczas pozwoliłabym na to żeby interesy 

mojego mocodawcy zostały tutaj zignorowane, ponieważ to jest wprowadzenie w błąd obecnych, 

ponieważ nie nastąpiło to w trybie przepisów Kodeksu Pracy to była informacja, którą się zwyczajowo 

przekazuje ale informacja dotycząca podmiotów europejskich  a nie podmiotów polskich, to jest 

zasadnicza różnica, na gruncie polskim nie ma miejsca absolutnie żadne przejęcie, nie zaczęła się 

absolutnie żadna procedura, to są dwa odrębne podmioty”   

Radca Prawny – zapytał Przewodniczącą czy wystąpienie przedstawiciela pracodawcy i replika 

prawnego wyjaśnienia jak i ponowne wystąpienie zostało wyczerpane  

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała – tak, jednak jeszcze raz udzieliła głosu radnemu 

Marciniakowi 

Radny Marciniak „to pismo, które zostało przeze mnie wysłane to była moja obrona, ponieważ 

wcześniej w dniu 10 marca wpłynęło pismo do Rady, które przedstawiło moją osobę w bardzo 

negatywnym świetle, jak Państwo wiecie człowieka zniszczyć jest bardzo łatwo, czego najlepszym 

dowodem jest właśnie tutaj obecność Państwa, którzy chcą za wszelką cenę przedstawić mnie w takim 

niezbyt przychylnym świetle, jak powiedziałem tworzyłem  tą Firmę od podstaw, niczego złego nie 

zrobiłem, to jest po prostu nadinterpretacja ze strony moich mocodawców” 

Radca Prawny – „Pani Przewodniczącą, na tym etapie procedowania zwracam uwagę na § 37 pkt. 5 

Statutu Gminy Zaniemyśl - Przewodniczący Rady Gminy może udzielić głosu osobie niebędącej radnym, 

i to w tym momencie się stało, w związku z powyższym Pani jako przedstawicielka pracodawcy 

wypowiedziała się w tej kwestii, natomiast nie ma uzasadnienia prawnego do składania dodatkowo 

jeszcze jakichkolwiek dokumentów, przypominam, że ta sprawa była poparta właściwymi dokumentami 

na postępowaniu komisyjnym, a więc w tej chwili  mamy do czynienia  z okolicznością, że Rada  może 

się zapoznać ze stanowiskiem w sprawie pracodawcy, na podstawie ustnej oraz ze stanowiskiem 

radnego na podstawie ustnej wypowiedzi” 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały  

Radca Prawny – przed podjęciem  uchwały przypomniał o art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, 

który stanowi, że radny, którego interesu prawnego dotyczy uchwała nie bierze udziału w głosowaniu, 

to oznacza, że Pan Marciniak Michał nie głosuje ani „za”, ani ”przeciw”, ani „nie wstrzymuje się od 

głosowania”, w tym przypadku udział w głosowaniu bierze udział 13 obecnych na tej sali radnych  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/35/2011   

za – 13 radnych,  

radny Marciniak Michał nie brał udziału w głosowaniu 

co stanowi załącznik   Nr 9  do niniejszego protokołu 

 

8g – projekt uchwały sprawie zmiany Uchwały Nr  IV/26/2011 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 

lutego 2011 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy Zaniemyśl oraz 

należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, 

Sekretarz Gminy  

Uwag nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania Rada podjęła uchwałę Nr V/36/2011 jednogłośnie co stanowi załącznik   

Nr 10  do niniejszego protokołu 

 

 



 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Wójt – w odpowiedzi na interpelację radnego Hypkiego Wójt powiedział, że nie jest to zadanie własne 

Gminy, pewne prace zostały przez WZIR Września przygotowane, zostało złożone zapotrzebowanie na 

środki finansowego Marszałka Województwa, kiedy i jakie środki WZIR otrzyma na realizacje 

potrzebnych działań Wójt nie potrafi odpowiedzieć, wiadomo jest, że z rezerwy budżetu państwa mają 

być uruchamiane większe środki uruchomione na te cele, szczególnie na bieżące utrzymanie, jeżeli 

chodzi o kanał miłosławski jest plan inwestycji ze środków UE, oczywiście do realizacji jest to daleka 

droga, najpierw koncepcja, następnie dokumentacja, projekty dopiero wówczas przetarg i 

wykonawstwo, jeżeli nie będzie protestów ekologów w sprawie wycinki pewnej ilości drzew (dziko 

posianych) pod koniec roku może będzie ogłoszony przetarg, wybór wykonawcy, jest zamiar aby cały 

kanał miłosławski zmodernizować, jeżeli chodzi o kolejną inwestycję – lewostronne obwałowanie 

Maskawy również jest zamiar zmodernizowania, wymaga to przygotowań, odmulenie Maskawy w 

ramach bieżącego utrzymania, odnośnie przepustów – wszystkie przepusty są pootwierane, nadzór nad 

przepustami sprawuje WZIR Września, a bezpośrednio Gminna Spółka Wodna Środa Wlkp.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść pisma skierowanego do Dyrektora Wielkopolskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu w sprawie interpelacji radnego zgłoszonej na sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl w dniu 28 lutego 2011r. dotyczącej stanu technicznego nawierzchni drogi 

wojewódzkiej Nr 432 na odcinku Zaniemyśl – Śrem  

 

Wójt – dodał, że z Urzędu została wydana decyzja na częściową wycinkę drzew na odcinku drogi 

Zaniemyśl – Śrem szczególnie drzew, które ograniczają widoczność (drogi wyjazdowe – droga z Polesia 

i Mateuszewa), decyzje były uzgodnione z Dyrektorem Generalnym Ochrony Środowiska 

 

Ad.10 Wolne głosy i wnioski 

Pani Edyta Wereszczyńska „ …aż do chwili  zamknięcia rozprawy jako pełnomocnik mam prawo 

składać jako strona nowe wnioski dowodowe, jeżeli Państwo to pismo w tym momencie odrzucili to 

wobec tego składam to pismo jako nowy wniosek, więc sprawa jakby będzie musiała być rozpatrzona na 

nowym posiedzeniu Rady Gminy, to są nowe okoliczności w sprawie w związku z czym to jeżeli w tym 

momencie zostanie odrzucone składam to jako nowy wniosek, dziękuję” 

Radca Prawny – „Szanowni Państwo zgodnie z orzecznictwem Sądu Najwyższego ze względu na 

obowiązujący przepis jest tak, że Rada nie zajmuje stanowiska arbitralnego w zakresie rozpoznawania 

sporów powiedzmy między pracodawcą a pracownikiem, kompetencje Rady w tejże sprawie rozciągają 

się tylko i wyłącznie co do tego aby ustalić okoliczności czy rozwiązanie stosunku pracy pozostaje w 

bezpośrednim związku przyczynowym z pełnieniem funkcji radnego, i to są uprawnienia Rady, i w tym 

zakresie Rada podjęła czynności na Komisji zapoznając się z Państwa wnioskiem, z jego szerokim 

uzasadnieniem, a także zapoznanie się ze wszelkiego rodzaju załącznikami, Rada ustalała w aspekcie 

oceny czy zamiar rozwiązania stosunku pracy z pracownikiem leży w bezpośrednim związku 

przyczynowym”  

Pani Edyta Wereszczyńska „wszystko rozumiem, jeżeli natomiast chciałabym przejść do kwestii 

formalnej, bo to jest uzasadnienie właściwie nawet trudno nazwać go prawnym, natomiast cały czas 

wnioskuje o to samo, jeżeli Państwo w tym momencie odrzucają, bo rozumiem, że uchwała zapadła, i 

zapadła ona podstawie dotychczas zgromadzonego materiału dowodowego, zatem proszę o 

potraktowanie tego pisma, na które zostało w tym momencie złożone, jako nowego wniosku o 

rozwiązanie umowy o pracę w związku z pojawieniem się nowych okoliczności sprawy, oczywiście 

znowu powtarzam to co już wcześniej zostało powiedziane, po pierwsze przepisy nigdzie nie mówią o 

tym, że pracodawca czy Rada jest zobowiązana do tego żeby tylko raz oceniać jakiś wniosek w związku z 

czym składam nowy wniosek z takim uzasadnieniem, że w związku z pojawieniem się nowych 

okoliczności  faktycznych sprawy proszę o rozpatrzenie tego wniosku na nowym, kolejnym posiedzeniu 

Rady Gminy, na podstawie art. 25 ust. 2 mam do tego pełne prawo, proszę o potraktowanie tego pisma 

jako nowego wniosku w sprawie” 

Radca Prawny – „.. procedowanie, które odbywa się w zakresie podejmowania uchwał opiera się na 

podstawie Statutu Gminy i przytoczony został § 37 pkt. 5 – Procedury, w ramach którego 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu osobom z poza członków Rady, bo taka możliwość istnieje, 



 

Pani Przewodnicząca skorzystała z tego przepisu, i Państwo  uzupełnili ten wniosek zgodnie z procedurą 

ustną, na jego poparcie został złożony ten dokument, rada wysłuchała Pani rozszerzonego wniosku i 

wysłuchała również repliki radnego, z tego też względu Szanowni Państwo na podstawie całego 

materiału dowodowego, zgodnie z postępowaniem Rada podjęła uchwałę” 

Pani Edyta Wereszczyńska – „przed chwilą był głos, że należy to pismo zwrócić, jako, że nie powinno 

zostać złożone, Panie mecenasie, dlatego też wystąpiłam z nowym wnioskiem, natomiast jeżeli Państwo 

twierdzą, że pozostało przyjęte to bardzo proszę, wobec tego zastrzegam sobie możliwość występowania 

z nowymi, jak gdyby pociągnięcia skutków prawnych z tego faktu” 

Radca Prawny – „zwracam się do Przewodniczącej i Wysokiej rady, proszę nie odbierać tego jako 

sporu sądowego czy wymiany poglądów prawnych bo to nie jest forum do rozpatrywania tego typu 

spraw, jeżeli Pani jest taka biegła w literze prawa, to powinna sobie zdać sprawę jakie organy są 

kompetentne do rozstrzygania tych spraw i nic nie stoi na przeszkodzie żeby pracodawca z usług tego 

typu organu korzystał”  

Pani Edyta Wereszczyńska – „Panie mecenasie, przypominam, że pierwszą instancją takich organów 

jest właśnie Rada Gminy więc korzystam właśnie z tego typu organów, przypominam o tym, proszę nie 

insynuować, że tu nie może mieć sprawa miejsca, oczywiście, że nie jest to sala sądowa natomiast 

procedura jest dokładnie taka sama, więc mam prawo wypowiedzieć swoje głosy, Rada Gminy ma 

obowiązek wysłuchać mnie i Państwo również macie prawo wypowiedzieć swoje racje, i to właśnie się 

dzieje, nie dzieje się nic co by miało wychodzić poza granice obowiązującego prawa” 

Radny Jurga Stefa – powiedział, że Rada nie jest do rozpatrywania takich spraw  pomiędzy  

pracodawcą a pracownikiem 

Pani Edyta Wereszczyńska – odniosła się do wypowiedzi radnego i powiedziała, „oczywiście, że Rada 

nie jest natomiast ustawa o samorządzie gminnym zobowiązuje pracodawcę do zapytania o zgodę Radę 

Gminy, Rada Gminy ma obowiązek odmówienia jeżeli istnieją przesłanki, które są przesłankami 

negatywnymi, a mianowicie wtedy kiedy zwolnienie pracownika ma mieć związek z pełnieniem funkcji 

radnego, przypominam, że w tej sprawie zostały złożone dzisiaj w formie ustnej do protokołu i w formie 

pisemnej na potwierdzenie moich słów zostało złożone pismo, które świadczy o tym, że okoliczności tej 

sprawy absolutnie nie mają związku z pełnieniem funkcji radnego, w związku z czym chciałam tylko 

stwierdzić, że niestety ale obawiam się, że pracodawca będzie zmuszony do podjęcia dalszych kroków 

prawnych w tej sprawie, wezwiemy Radę Gminy do usunięcia naruszenia prawa, które w tym momencie 

miało miejsce” 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Pani Edyty Wereszczyńskiej powiedziała na 

zakończenie, że Rada Gminy podjęła uchwałę po zapoznaniu się z materiałami, które zostały przesłane,  

z wyjaśnieniami Pana radnego i obowiązki Rady Gminy zostały poprzez głosowanie wyczerpane, 

wysłuchaliśmy dzisiaj uzupełnienia  co do poprzedniego pisma dostarczonego, procedury zostały 

wyczerpane.  

  

Ad. 11. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i zamknęła obrady 

V sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

( - ) Alina Frąckowiak 

 

 

 

 

 

 

 
sporządziła : B. Madajczak 


